

MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, NOVEMBER 30, 1978

(3)

[Text]

The Standing Joint Committee on Regulations and other Statutory Instruments met at 11:12 o'clock a.m. this day, the Joint Chairman, Senator Eugene A. Forsey, presiding.

Members of the Committee present:

Representing the Senate: The Honourable Senators Forsey, Godfrey and Riley.

Representing the House of Commons: Messrs. Béchar, Brewin and Robinson.

In attendance: Mr. G. C. Eglinton and Miss Mayrand Counsel to the Committee.

Witness: From the Department of Justice: Mr. F. E. Gibson, Q.C., Chief Legislative Counsel to the Government of Canada.

The Committee resumed consideration of its permanent reference section 26, The Statutory Instruments Act, 1970-71-72, c. 38. (See *Minutes of Proceedings, Thursday, November 23, 1978, Issue No. 1.*)

Mr. Gibson made a statement and answered questions

The Committee considered

SOR/78-696—Unemployment Insurance Regulations, amendment

SOR/77-803—British Columbia Shellfishing Order No. 2, 1977

SOR/77-1083—Canada Pension Plan Regulations, amendment

SOR/78-3—Fire Detection and Extinguishing Equipment Regulations, amendment

SOR/78-8, SOR/78-484, SOR/78-734, SOR/78-735—Proclaiming Certain Indian Lands Exempt from Portions of the Indian Act

SOR/78-9, SOR/78-737—Proclamations Prescribing Designs, Dimensions and Composition of a Commemorative Silver Dollar and One Hundred Dollar Gold Coins

SOR/78-25—Special Areas Order, amendment

SOR/78-38—Saint John Harbour Space-Cleaning Tariff, amendment

SOR/78-40—Berthage, Buoyage and Anchorage Charges Tariff By-law, amendment

SOR/78-44, SOR/78-590—Atlantic Region Selective Assistance Regulations, amendments

SOR/78-53—Aeronautical Communications Standards and Procedures Order, amendment

SOR/78-55, SOR/78-514—Canada Grain Regulations, amendments

SOR/78-56—Schedule I to the Canada Grain Act, amendment

SOR/78-93, SOR/78-603—Medical Devices Regulations, amendments

PROCÈS-VERBAL

LE JEUDI 30 NOVEMBRE 1978

(3)

[Traduction]

Le Comité mixte permanent des règlements et autres textes réglementaires se réunit aujourd'hui à 11 h 12 sous la présidence du sénateur Eugene A. Forsey (coprésident).

Membres du Comité présents:

Représentant le Sénat: Les honorables sénateurs Forsey, Godfrey et Riley.

Représentant la Chambre des communes: MM. Béchar, Brewin et Robinson.

Aussi présents: M. G. C. Eglinton et M^{lle} Mayrand, conseillers du Comité.

Témoin: Du ministère de la Justice: M. F. E. Gibson, c.r., Conseiller législatif en chef auprès du gouvernement du Canada.

Le Comité reprend l'étude de son ordre de renvoi permanent, article 26, Loi sur les textes réglementaires, 1970-1971-1972, c. 38. (Voir *procès-verbal du jeudi 23 novembre 1978, Fascicule n° 1.*)

M. Gibson fait une déclaration et répond aux questions.

Le Comité étudie les

DORS/78-696—Règlements sur l'assurance-chômage—Modification

DORS/77-803—Ordonnance sur la Pêche coquillière en Colombie-Britannique (1977) (n° 2)

DORS/77-1083—Règlement sur le Régime de pensions du Canada—Modification

DORS/78-3—Règlement sur le matériel de détection et d'extinction d'incendie—Modification

DORS/78-8, DORS/78-484, DORS/78-734, DORS/78-735—Certaines terres des Indiens proclamées sous-traités à des parties de la Loi sur les indiens

DORS/78-9, DORS/78-737—Proclamations prescrivant dessin, dimensions et composition d'une pièce d'un dollar en argent commémoratif et de pièces d'or de cent dollars

DORS/78-25—Décret sur les zones spéciales—Modification

DORS/78-38—Tarif des droits de nettoyage d'espace au port de Saint-Jean (N.-B.)—Modification

DORS/78-40—Tarif des droits d'amarrage, de corps-mort et de mouillage—Modification

DORS/78-44, DORS/78-590—Règlement sur les subventions sélectives dans la Région atlantique—Modifications

DORS/78-53—Ordonnance sur les normes et méthodes des communications aéronautiques—Modification

DORS/78-55, DORS/78-514—Règlement sur les grains du Canada—Modifications

DORS/78-56—Annexe I de la Loi sur les grains du Canada—Modification

DORS/78-93, DORS/78-603—Règlement sur les instruments médicaux—Modifications